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           HESLO PRO TENTO ROK : MIRACLES THROUGH SERVICE  - SLUŽBAMI K ZÁZRAKŮM 
 

    Milé lvice a milí lvové! 
 

Lionské září jsme pojali především jako měsíc příprav 
pro nastávající akce, kterých je  opravdu požehnaně.  
 
Lví sezóna se rozjíždí, setkání  lvů a příprava na 
plánované akce  jsou již v plném proudu. Naši regio-
nální a zónoví chairmani prožili září v plné pohotovosti, 
abychom měli pro Vás připravené informace, jak bude 
první pololetí lionského roku vypadat.  Dvě třetiny klu-
bů jim ochotně sdělily co plánují, v jakém stavu jsou 
s přípravami a co potřebují, zbývající třetina je poně-
kud uzavřenější, ale věřím, že se ozve včas. Informa-
ce o činnosti chceme zpětně využít, abychom se 
více propojili a tak to prosím, berte! V tomto obdo-
bí  jsou v čele klubů jako každý jiný rok noví funkcio-
náři, kteří se snaží vše připravit precizně a přitom  
chtějí vnést do činnosti svůj názor, nové způsoby a 
nový lionský přístup. Nebojte se toho, změna je život! 
Musíme vše vyzkoušet, pouhé opakování minulých akcí 
nás brzy ukolébá, buďme v myšlení moderní a tím 
buďme stále mladí! 
 
Zajisté jste četli zářijový dopis  našeho prezidenta Al 
Brandela, který  je velký realista, který stále vše srov-
nává,   žije zítřkem a   ve všem se snaží aplikovat nové 
možnosti pomoci potřebným.  Jeho nadšení spojené 
s návštěvou paraolympijských her v Pekingu, které 
jsou  právem nazývány Hry silné vůle, rád aplikuje na 
práci všech lvů. Olympiáda handicapovaných  je 
výzvou pro nás všechny, kteří lionské myšlenky 
ctíme a také podle nich jednáme. Tito lidé jsou vzorem 
nejen pro postižené, ale i pro nás všechny. 4000 
účastníků ze 148 zemí – to je  skupina lidí, kteří vítězí 
zejména v nejtěžší kategorii  - v překonání vůle a v 
projevu lásky k životu. Češi obhájili 33 medailí, to je 
fantastický úspěch a  účastníci  rádi se s Vámi setkají, 
aby se podělili o neopakovatelné dojmy. Pro nás jsou 
však hrdinové i naši spoluobčané, kteří  překonávají 
denní problémy samozřejmě a mnohdy  s naučeným 
úsměvem. Al Brandelovi musíme také sdělit,  jak 
úspěšní  jsou nejen handicapovaní olympionici  našeho 
distriktu a  kolik příkladů nás vzájemně spojuje, ale i 
úspěchy lionů v 17. roce činnosti D 122. Protože se 
zajímá opravdu o vše,  vím, že bude velice potěšen.  

 
Pozdrav všem lionům vyřizuji  od naší  zlaté 
střelkyně paní Kateřiny  Emmons, které jsem 
gratulovala k úspěchům na olympiádě jménem  tisí-
covky českých a slovenských lvů.  Gratulaci jsem 
odesílala také Barboře Špotákové, obě dámy i 
další úspěšní sportovci se s námi  jistě setkají, pokud 
projevíte zájem.  
 
Ráda bych Vám sdělila jak jsem se s liony v září  
setkávala já.  Hned na začátku 3.9.2008 oslavil vý-
znamné životní jubileum stále mladý v myšlení i 
skutcích  pastprezident  LC Plzeň City doc. Fran-
tišek Lošan. Byla jsem velice ráda, že jsem mu 
mohla předat cenu Lions International Relations 
Avard, protože pod jeho vedením  se klub  úspěšně  
zapojil do výměny mládeže vynikajícím uspořádáním 
kempů a  vyvrcholila také nádherná dlouhodobá ju-
melage  s LC Schwandorf a LC Aue. Cena patří Fran-
tiškovi a zároveň celému klubu, protože každý člen 
se na tomto kolektivním dění významně podílí. 
 

  
 PDG Jaroslav Slípka a doc. František Lošan LC Plzeň City 
 
Zmiňovala jsem se o září jako o měsíci příprav. I já 
jsem se byla podívat na hudebním festivalu Zaví-
rák v Milovicích 12.9.2008 se zónovou chairmankou 
Janou Kovářovou. Protože se bude v červnu 2009 
jednat o distriktní akci Votvírák, byly jsme velice 
zvědavé, jak je akce připravena, jak je organizová-
na, forma  programu, bezpečnost a hygiena a hlavně 
také jaká je skutečná atmosféra, návštěvníci a chari-
tativní  vyústění akce. Ujal se nás velice galantně  
člen kabinetu Jan Beneš a vše nás mile překvapilo. 
Známé  většinou rockové orchestry přilákaly nejen 
mladé lidi s rodinami, ale i střední generaci, která  se 
zvědavostí sledovala program,  připravené hry pro 
děti,  i řadu vkusných stánků s různými atraktivními 
výrobky. Seznámili jsme se i s pražskou nezis-
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kovou organizací Pohoda – společnost pro nor-
mální lidi s postižením. Červnové akci, která bude 
včas podrobně připravena, budeme věnovat opravdu 
velkou pozornost. Máme  tady šanci se zviditelnit 
velkému množství lidí, získat  mezi nás mladší zá-
jemce  a poznenáhlu si uvědomit, že i náš velice 
vytříbený program může mít další nový modernější 
směr. 

 
zleva: člen kabinetu Jan Beneš, DG Jana Flanderová,zástupci 
stánku Pohody,zónový chairman pro Plzeňsko Jana Kovářová           
  
Mezi přípravy lionských akcí patří i příprava III. Kon-
certu Plzeňské filharmonie ke Světovému dni 
zraku, který se uskuteční 12.10.2008 ve velkém 
sále Měšťanské besedy v Plzni pro  cca 500 ná-
vštěvníků. Mezi nimi budou zrakově postižení 
s doprovodem a sympatizující veřejnost, zavítá mezi 
nás  prezident SONS Josef Stiborský, hraběnka Mathil-
da Nostitzová, předsedkyně čestné rady SONS a Běla 
Gran Jensen, prezidentka hnutí Stonožka, dále uvítáme  
přátele z německých klubů a přijedou  opět milí  lioni 
z pražských klubů. Tento koncert je opravdu vel-
kým zážitkem, přijeďte také! 
 
23.9.2008 jsem se zúčastnila společně s regionálním 
chairmanem Janem Haraštou schůzky prezidentů 
pražských klubů, kterou svolal  zónový chairman Jan 
Kalaš. Přišli všichni. Také jsme hovořili o členské zá-
kladně, protože  je nutné  doplnit někde stavy, aby 
v klubech bylo minimálně 20 členů, o sponzorování  
bankami a o možných společných akcích. Distrikt musí 
nutně zajistit všem klubům základní propagaci a na-
směrovat informační toky o činnosti. Schůzka byla 
velice prospěšná a bude se určitě opakovat. 

 
  z 2. jednání kabinetu : zleva PDG J. Štěrba, RCh ČR 
  J. Harašta, Cabinet secretary I. Skřítecká, DG J. Flanderová 

V sobotu 27.9. 2008 byla svolána 2. schůzka 
kabinetu v Bratislavě.  Na programu byla  prvo-
řadě podána informace o připravenosti našich klu-
bů na letošní lionský rok, zejména na  jeho první 
pololetí -  hlavní akce s heslem Miracles through 
service,  dále zprávička  o připravenosti klubů na 
úkoly, které jsme si vytkli – web D 122 a klubové 
weby nefunkční,  zkontrolované e-mailové adresy, 
podklady pro adresář, úplnost stanov a jejich dopl-
nění podle vzorových aj. Jsem velice ráda, že naši 
chairmani se s kluby  přátelsky kontaktují a velkou 
většinou klubů je tato pomoc vítána. Také chair-
mani  jsou obohacováni o nový pohled  na činnost 
lionů. Byly uvolněny prostředky na propagaci 
D122, projednáno  tradiční setkání lionů 
v Bratislavě  (24.10.) a v Praze (31.10.), EEP, pro-
pagace, lionský bulletin a řada dalších důležitých 
bodů. Chci poděkovat 1.VDG Jurajovi Schwar-
zovi  za zajištění milého prostředí  a  velice pěkně 
připravenou distriktní webovou prezentaci. Zvláštní 
poděkování patří všem chairmanům a sekretariátu 
za plynulý kontakt s kluby. 

 
z 2. jednání kabinetu zleva: J. Kalaš, J. Slaná,  B. Krátky,  
PDG D. Vojtušová, M. Martinovič 
Tento den 27.9.2008  se současně uskutečnily i 
další dvě významné akce  na Slovensku – LC 
Brezno - Výstup lionů na Ďumbier a LC Brati-
slava Pressburg plavba  lodí po Dunaji v rámci 
5. výročí založení klubu Bratislava Pressburg. 
Akce se vydařily a všichni na tyto dny budeme 
dlouho vzpomínat. 
LC Praha Strahov San Giorgio se zařadil  úspěš-
ně  mezi první pražské kluby, které  zorganizovaly 
18.9.2008 krásnou Aukci mladých výtvarníků.  
Gratulujeme – vše je na webu www.lci-d122.info 
 

 
 Umělecká díla na Aukci mladých výtvarníků v Praze 
 
Vážení přátelé,  milí lvové, přeji dobré vykročení do 
lvího podzimu.          Vaše Jana Flanderová  


